
 

 

 

 

Haalbaarheidsonderzoek gebiedsontwikkeling De Wolfskamer: 

aandachtspunten HSV De Zuidvogels 

 

Datum: 

22 maart 2023 

 

• Wij staan positief tegenover de door de gemeente gepresenteerde 

plannen t.a.v. de gebiedsverandering rondom de voetbalvelden. HSV De 

Zuidvogels beseft dat deze maatregelen in mindere mate invloed hebben 

op ons terrein maar meer dat van SV Huizen. 

• De verbetering door de plannen van de toegang tot en de vergroting van 

de parkeerstrook juichen we toe we hopen op een extra toegang van af 

de Baanbergerweg naar de parkeerstrook. Een en ander zal naar wij 

hopen ook uit het aangekondigde vekeersonderzoek naar voren moeten 

komen. 

• Wat betreft de voetbal velden zouden wij graag zien dat de daarvoor in 

aanmerking komende velden zsm worden vervangen waarbij ook de 

drainage van veld 2 en 3 verbeterd kan worden. Daarbij zal ook verdere 

verduurzaming ( wateropvang onder de velden waardoor verwarming 

plaatsvind) gestalte moeten krijgen. 

• Naast de genoemde parkeer verbetering zien wij graag een betere 

verlichting op de paarkeerplaatsen ivm niet wenselijke activiteiten 

aldaar. We willen ook graag met gemeente in overleg over verbetering 

van de toegang tot ons park om een veiligere publieks stroom te 



verkrijgen naar het clubhuis en ruimte te maken voor ambulances 

middels verbetering van hekwerk. 

• Als laatste hebben we het gehad over het nog verder verplaatsen van de 

erfgrens. Dan gaan we ervanuit dat veld 2 en 3 op het terrein van HSV De 

Zuidvogels ook een kwartslag gedraaid worden net zoals veld 4 van SV 

Huizen. Hierdoor levert HSV De Zuidvogels 1 veld in en SV Huizen 1,5. 

Om dan wel dezelfde speel intensiteit te behouden dienen de overige 

grasvelden ook van kunstgras te worden voorzien.       
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